
ARAŞTIRMA GÖREVLİLERİ İLE YAPILAN 
TOPLANTININ TUTANAĞI 

Fakültede görev yapan araştırma görevl4ler4 Dekan Yüksel METİN ve dekan yardımcıları Dr. 
Öğr. Üyes4 D4dem ERDOĞAN ve Dr. Öğr. Üyes4 Ömer ÇON 4le 04.01.2024 tar4h4nde b4r araya 
gelm4şt4r. Toplantının konusu araştırma görevl4ler4n4n ş4kâyet 4stek ve öner4ler4n4n alınmasıdır. 

1- Kütüphaneden talep ed4len k4taplar b4rkaç yıldır alınmıyor. Bu durum 4stek k4tap 
l4stes4n4n hazırlanmasında da kend4n4 gösterm4şt4r. Güncel k4tapların alınmaması ve bu 
k4taplara ulaşılamaması araştırmayı olumsuz yönde etk4lemekted4r. İlg4l4 kaynağı tem4n 
etmek kaynağı 4nceley4p okumaktan uzun sürmekte ve daha uğraştırıcı olmaktadır. 
Basılı k4tapların tem4n ed4lmes4ndek4 sorun ver4 tabanları açısından da geçerl4l4ğ4n4 
korumaktadır. Lexpera başta olmak üzere hukuk 4ç4n öneml4 ver4 tabanlarının bazıları 
h4ç yer almamakta bazıları 4se çok daraltılmış şek4lde yer almaktadır. 

2- İdar4 4şler4m4z, anab4l4m dalı 4le 4lg4l4 4şler4m4z ve akadem4k çalışmalarımız 4ç4n 
b4lg4sayar ve yazıcı gerekmekted4r. En azından ortak büyük b4r yazıcının genel ağa 
bağlanması 4le çıktı alınmak 4ç4n kullanılması 4stenmekted4r. 

3- Fakülte b4namızda gürültü ve yer sorunları yaşanmaktadır. Bu sorunların başında da 
b4nayı kullanması gerekenden çok k4ş4 kullanması gelmekted4r. Ayrıca çalışma 
odalarımıza çok yakın kısımlarda TÖMER’4n dersler4nde gürültü ortaya çıkmakta, ders 
molalarında 4se daha büyük gürültüler olmaktadır. 

4- Akadem4k çalışmalarda atıf yapmayı hayl4 kolaylaştıran zotero, mendeley, endnote vb. 
g4b4 atıf uygulamaları mevcuttur. B4z de çalışmalarımızda çokça atıf yapmak 
durumundayız. Bu sebeple, sosyal b4l4mler enst4tümüzün ve fakültem4z4n atıf usulünün 
bu programlara uygun b4r şek4lde kod olarak yazılmasını veya bu programlarda mevcut 
olan b4r atıf usulü s4stem4n, enst4tü ve fakültem4zce ben4msenmes4n4 talep ed4yoruz. Bu 
taleb4m4z4n gerçekleşt4r4lmes4yle hem akadem4k çalışmalarda angarya olarak 
görüleb4lecek bazı durumlarda öneml4 kolaylık sağlanmış olacaktır. Bunun yanı sıra 
ün4vers4tem4z ve fakültem4z çağın ger4s4nde kalmamış, teknoloj4 çağını yakalamak 4ç4n 
bas4t ve öneml4 b4r adım atmış olacaktır.  
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